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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 3/2018      § 28-43 
 

Tid: Tisdagen den 27 mars 2018  kl. 17.30 – 17:45 

Plats: Stockholms stadshus, Virvelvinden. 

 

Justerat : 2018-04-04 
 

 

Alexander Lindholm Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Alexander Lindholm (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Jenny Schöldin (S) 

Anders Lindell (MP) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Mehdi Oguzsoy (V) 

Sophia Granswed Baat (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
 Zekiye Güler Thompson (S) 

Johan Kovaniemi (S) 

Ingela Edlund (S)   

Daniel Gustafsson (MP) 

Andrea Irving (MP) 

Birgitta Persson (M) 

Olof Peterson (M) 

Richard Bengtsson (L) 

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Thomas Forre (Vision)  

Fredrik Månsson(SACO) 

Tjänstemän: 
Marina Högland förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld 

avdelningschef, Kersti Ruthström avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Erik Odenlid 

nämndsekreterare och Lennart Öström administratör 

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Da Silva borgarrådssekreterare 

Förhinder  
Joseph Zamani (S) 

Bwar Mert (V) 
Andreas Berglöf (M) 

Mathias Mellgren (C)  
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§ 37 

Utbyte av sportgolv i Åkeshovs idrottshall - inriktnings- och 
genomförandebeslut 
Dnr 08.03.01/158/2018 

 

BESLUT 
 

1. Idrottsnämnden godkänner redovisat förslag till inriktning och genomförande för 

utbyte av sportgolv i Åkeshovs idrottshall till en sammanlagd investeringsutgift om 

5,0 mnkr, som förvaltningen beställer av fastighetskontoret för utförande.  

 

 

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen uppdrag att teckna erforderligt tillägg till nuvarande 

hyresavtal med fastighetskontoret om cirka 0,6 mnkr år 1.  

Ärendet 
Då sportgolvet i Åkeshovs idrottshall är undermåligt har förvaltningen uppdragit till 

fastighetskontoret att planera för ett utbyte av sportgolvet. Golvet skall uppfylla FIAB:s krav. 

Åtgärderna innebär att hallen får ett nytt modernt och ändamålsenligt trägolv. 

Fastighetskontorets redovisade budgetkostnad pekar på en sammantagen bedömd utgift om 

5,0 mnkr. Arbetena föreslås utföras omgående och skall vara klara preliminärt 2018-08-19.  

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Alexander Lindholm (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

Särskilt uttalande 
Bo Sundin m.fl. (M), Daniele Fava (L) samt Mikael Valier (KD) lämnar särskilt uttalande 

enligt följande:  

 

Vi ser positivt på att det nya sportgolvet kommer på plats i idrottshallen 

Men med anledning av att taket på idrottshallen läcker, vilket vi fick information om på förra 

mötet med Idrottsnämnden, vill vi säkerställa att taket så fort som möjligt repareras. 

Detta måste ske innan det nya sportgolvet installeras, annars riskerar det nya golvet att bli 

förstört av det läckande taket. 

 
 

 

I tjänsten  Erik Odenlid 


